
 
Reactie m.b.t. de Suggestieformulieren inloopavond KV Triade – 9 maart 2023  

 

 Suggestie bewoners Reactie Korfbal vereniging Triade en gemeente Molenlanden 
01 De wens om te kiezen voor meer groene invulling (mag 2 meter hoog 

zijn) op de kop van het nieuwe (2de) veld in plaats van een ballenvanger 
van 5 tot 8 meter hoog. 

We zullen het nieuwe veld (2de) in het ontwerp een stukje opschuiven. 
Zie antwoord 02 

02 De voorkeur gaat uit naar geen nieuw (2de) veld.  
 
Als dat veld er wel gaat komen, dan graag het veld een stukje 
opschuiven zodat er een groenstrook kan komen met hoge en lage 
begroeiing. Graag het veld zo minimaal als mogelijk gebruiken.  

 
 
De Stichting Menno van Coehoorn (behoud van voormalige 
verdedigingswerken) is om advies gevraagd. De Stichting denkt graag 
mee en ziet geen belemmering voor de realisatie van een nieuw (2de) 

veld. De stichting denkt graag mee bij een definitieve invulling over 
bijvoorbeeld verlichting, terreinafbakening, eventuele windschermen 
en mogelijke begroeiing (bebouwing  is zeker niet aan de orde). Zie 
verder ook de beantwoording bij nr. 01 

03 Liever geen nieuw (2de) veld in verband met mogelijk overlast van 
geluid en licht.  
 
Mocht er wel een 2de veld komen dan graag strikte afspraken maken 
over een minimaal gebruik van het veld, bij voorkeur geen muziek. En 
bij realisatie bij het 2de veld een brede groenstrook aanhouden met 
bomen en struiken. Het veld graag iets verder naar achteren plaatsen.  
 
Waarom kiest de gemeente Molenlanden er voor een stuk van het 
schootsveld nu in te gaan vullen?  
 
Was het niet de bedoeling dat hier nooit gebouwd zou gaan worden?  

 
 
 
KV Triade wil graag continu met de omwonenden in gesprek over 
geluid en licht. Gevraagd wordt hierover contact met de club op te 
nemen. Op het nieuwe veld wordt geen  geluidsinstallatie geplaatst. 
Zie verder ook de reactie onder nr. 01 en nr. 02.  
 
Er zijn regels voor een invulling van schootsveld. Daarover is ook  
advies gevraagd aan de Stichting Menno van Coehoorn.  
 
Het is ons niet bekend dat er hier nooit een ontwikkeling zou mogen 
plaatsvinden. Ontwikkelingen in het schootsveld kunnen alleen onder 
strikte voorwaarden worden gerealiseerd en van het realiseren van 
bebouwing is geen sprake. 



 Suggestie bewoners Reactie Korfbal vereniging Triade en gemeente Molenlanden 
04 Kan deze accommodatie ook niet meer multifunctioneel worden 

ingezet ? 
 
Een groenstrook i.v.m. de huizen aan de Menno van Coehoornsingel is 
gewenst. 

Dat is een prachtig idee! Suggesties zijn altijd welkom! 
 
 
Zie ook de beantwoording bij nr. 01 en nr. 02. 

05 Kan bij het nieuwe (2de) veld een rondje worden aangelegd met 
hortensia’s?  
De berging graag verder van het schootsveld plaatsen  
 
 
 
De woning is gekocht met andere beloften die veranderen nu door 
deze plannen. Dat maakt het best spannend.  
 
Kan de geplande brug naar de andere kant in het ontwerp of in het 
midden?  

Zie ook de beantwoording bij nr. 01 en nr. 02. We denken na over de 
beplanting, dat heeft onze aandacht.   
 
De locatie van de berging wordt  gepositioneerd bij de brug met de 
verbinding voor zowel veld 1 als veld 2. We houden in het ontwerp  
rekening met de hoogte van de berging.  
 
Zie voor de beantwoording over invulling van het schootsveld nr. 03. 
 
 
De locatie van de brug blijft aan de westkant.   

06 Graag ontvang ik een mailadres waar ik mijn punten kan aanleveren. 
 
 

nieuwveld@kvtriade.nl.  

07 Wees alert voor de schoolgaande kinderen en let op het dubbel 
parkeren bij gebruik van de bouwweg. 
 
 
Kan 1 groot veld niet voldoende zijn (i.p.v. 2)? 
 
 
Waarom trainen jullie niet meerdere avonden? 
 
 
 
 

Voor de uiteindelijke bouwroute nemen we tijdelijke 
verkeersmaatregelen. Waar nodig zetten we verkeersregelaars in. 
 
Dat komt voort uit de regels van de bond (KNKV). Een 2de veld is dan 
nodig in het geval van KV Triade. 
 
Met de inzet van vrijwilligers is het niet mogelijk om een vol-week 
programma te draaien. We zijn blij met alle vrijwilligers die zich 
wekelijks inzetten voor onze club. We kunnen altijd meer vrijwilligers 
gebruiken.  
 
Er is sprake van spreiding van wedstrijden uit en thuis. Hierbij zijn we 
wel afhankelijk van de planning van de KNKV. 



 Suggestie bewoners Reactie Korfbal vereniging Triade en gemeente Molenlanden 
Wat kan je doen met de planning vanuit de bond waardoor je een 
50/50 verdeling krijgt tussen uit- en thuiswedstrijden? 
 
Heeft KV Triade een tekort aan vrijwilligers? 
 
Is er sprake van een beschermd stadsaanzicht?  
 
Het stuiteren van de bal is qua geluid intensiever geworden t.o.v. jaren 
terug. 

 
Nee, maar we kunnen altijd meer vrijwilligers gebruiken.  
 
Antwoord over een beschermd stadsaanzicht zie nr. 02. 
 
Sportgeluiden, zoals het stuiteren van een bal, zijn hoorbaar. Dat is 
niet te voorkomen.  
 

08 Let op de veiligheid (toegang, afvoer/noodweg) bij de aanleg van het 
nieuwe (2de) veld. 
 
Bij de Waterlinie is bij drukte overlast van fietsen (die overal neergezet 
worden) bij gebruik van rollator. 
 
Verder een leuke vereniging en veel plezier !  

Dank voor het meedenken. In het ontwerp houden we rekening met 
calamiteiten. 
 
Als vereniging besteden we aandacht aan de overlast van fietsen. 
Ervaart u als omwonende hinder, trek dan gerust aan de bel. 
 
Bedankt. 

09 Hou met de verlichting rekening met de omgeving 
 
 
Let op de biodiversiteit  
 
Gebruik de speeltuin van de school. 
 

Wij onderzoeken de opties m.b.t. de verlichting en houden zo veel 
mogelijk rekening met de omgeving. 
 
Zie voor de biodiversiteit ook de beantwoording bij nr. 02 en nr. 03.  
 
Wij denken niet dat het gebruik van de speeltuin bij de school een 
veilige oplossing is voor die doelgroep. Die kinderen zijn te jong.   

10 Maak de lichtmasten inschuifbaar dat scheelt voor het zicht 
 
 
Graag zo weinig mogelijk last van het bouwverkeer – bij voorkeur niet 
door de Menno van Coehoornsingel i.v.m. de veiligheid 
 
Graag meer aandacht voor parkeren tijdens de wedstrijden en s.v.p. de 
muziek zachter zetten.   

We evalueren de mogelijkheden rond lichtmasten en houden  zoveel 
mogelijk rekening met de omgeving.  
 
We evalueren de bouwroute en nemen deze reactie daarin mee (zie 
ook de beantwoording bij nr. 07).  
 
Als vereniging onderzoeken we of we nog meer maatregelen kunnen 
nemen.  



 Suggestie bewoners Reactie Korfbal vereniging Triade en gemeente Molenlanden 
11 Neem de ervaringen die zijn opgedaan bij TC’73 (Groot-Ammers) mee 

in dit verhaal. 
Dank voor het meedenken en deze input. Wij nemen dit mee.  

 

 
KV Triade wil graag uitbreiden !  
Dat komt door regelwijzigingen bij de KNKV (Koninklijk Nederlands Korfbalverbond). Hierdoor is een 2de (nieuw) veld nodig. Vanaf 2018 zijn we hierover in 
overleg met de gemeente (eerst Molenwaard, nu Molenlanden). Verschillende opties zijn langsgekomen en onderzocht. De uitkomst van deze onderzoeken 
is  de realisatie van een extra veld direct achter het huidige veld van de vereniging. 
 
Suggesties van omwonenden 
Tijdens de inloopavond van 9 maart hebben we de plannen voor een tweede veld met u gedeeld. Ook lieten we het schetsontwerp zien en deelden we 
alvast het inzicht in mogelijke bouwwerkzaamheden. We willen graag uw mening peilen. Die avond ontvingen we veel suggesties en zoals beloofd, ontvangt 
u hierop nu onze reactie. In de bijlage een reactie per suggestie. 
 
We willen geen enkele suggesties tekort doen, maar samengevat zien wij de volgende rode draad: 

 Opmerkingen over beplanting en exacte plaats van het tweede veld 
 Opmerkingen over de bouwroute: veiligheid en route 
 Aandachtspunten voor KV Triade 

 
Vervolgproces: besluit nodig van college en gemeenteraad 
Voordat het tweede veld werkelijkheid kan worden, is een besluit nodig van het college van burgemeester en wethouders én  de gemeenteraad. Het 
voorstel voor een tweede veld  vraagt om een financiële investering. Ook de mening van omwonenden neemt de gemeente mee in haar  voorstel aan het 
college.  
 
Met vriendelijke groet 

KV Triade 

7 april 2023 


